

## 聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(四月至六月盼為禁食禱告)

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.

三、本週五晚間讀經聚會將交通「信心的道路」，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(晚六時四十五分同享晚餐)

We will share Mark chapter 14 at the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.

四、我們將在今天會後一同到梁弟兄家聚餐，慶祝東區開工一週年，和母親節，請弟兄姊妹一同前往共享。

In celebration of the one year anniversary of Walnut church as well as Mother's Day, today's lunch will be hosted at Timothy's house. Please join us together. Address: 20442 Prestina Way, Walnut

### 聖迦谷基督徒聚會(東區)購買會所基金 Church Purchase Fund

As of Date: May 2, 2004

上週結餘 Beginning Balance		364,491.00
本週實收奉獻 Offerings Received This Week		3,205.00
本週結餘 Ending Balance		367,696.00
奉獻目標 Goal		950,000.00
六月十五日前尚需金額 Amount Needed Before June 15		<b>582,304.00</b>

※ 請上網查看最新消息, Please visit our church website for update.

※ 請為購買會所的需要迫切禱告. Please pray for the need.

## 聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



### 主日敬拜聚會

### Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會	Breaking of Bread
	福音班	Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會	Message Meeting
	兒童主日學	Sunday School

### 週三禱告聚會

### Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

### 週五讀經聚會

### Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

**Sunday 主日:** 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789  
**Wednesday 週三:** 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789  
**Friday 週五:** 20425 La Puente Road, Walnut, CA 91789  
 (First Baptist Church of Walnut Valley)  
 Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907  
 Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇四年五月九日

## 主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 冷晶，錢弘

『你們也應當如此行，為的是記念我。』(路廿二 19)

二、信息聚會：

領詩：錢弘(452 首) 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：沈保羅

信息：蒙福之路(九) - 信心的道路

一、人非有信不能得神的喜悅

來 11:6 人非有信、就不能得 神的喜悅。因為到 神面前來的人、必須信有神(信神是)、且信他賞賜那尋求他的人。

二、信心道路的根源是神的信實

詩 36:5 耶和華阿、你的慈愛、上及諸天。你的信實、達到穹蒼。  
哀 3:23 你的誠實、極其廣大。

三、信心道路的原則

1. 憑信不憑眼見

林後 5:7 因我們行事為人、是憑著信心、不是憑著眼見。

2. 單單倚靠神

詩 146:5 以雅各的 神為幫助、仰望耶和華他 神的、這人便為有福。

詩 84:12 萬軍之耶和華阿、倚靠你的人、便為有福。

3. 與天然生命相反

太 14:29 耶穌說、你來罷。彼得就從船上下去、在水面上走、要到耶穌那裏去。30 只因見風甚大、就害怕。將要沉下去、便喊著說、主阿、救我。31 耶穌趕緊伸手拉住他、說、你這小信的人哪、為甚麼疑惑呢。

四、信心道路的福分 - 認識神與被神得著

1. 以利沙代的神(全有、全足、全豐)

創 17:1 亞伯蘭年九十九歲的時候、耶和華向他顯現、對他說、我是全能的神、你當在我面前作完全人。

2. 耶和華以勒的神

創 22:14 亞伯拉罕給那地方起名叫耶和華以勒、〔意思就是耶和華必豫備〕直到今日人還說、在耶和華的山上必有豫備。

May 9, 2004

## SUNDAY WORSHIP

**BREAKING OF BREAD:** Jing Leng, Joseph Chien  
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

**MESSAGE MEETING:**

Song Leader: Joseph Chien; Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang; Announcer: Paul Shen

**Sermon: THE WAY OF FAITH**

**1. Without faith it is impossible to please God**

Heb 11:6 And without faith it is impossible to please God, because anyone who comes to him must believe that he exists and that he rewards those who earnestly seek him.

**2. The foundation of the way of faith –God’s faithfulness**

Ps 36:5 Your love, O LORD, reaches to the heavens, your faithfulness to the skies.

La 3:23 great is your faithfulness.

**3. The principles of the way of faith**

2Co 5:7 We live by faith, not by sight.

Ps 146:5 Blessed is he whose help is the God of Jacob, whose hope is in the LORD his God,

Ps 84:12 O LORD Almighty, blessed is the man who trusts in You.

Mt 14:29 "Come," he said. Then Peter got down out of the boat, **walked on the water** and came toward Jesus. 30 But when he saw the wind, he was afraid and, beginning to sink, cried out, "Lord, save me!" 31 Immediately Jesus reached out his hand and caught him. "You of little faith," he said, "why did you doubt?"

**4. The blessings of the way of faith – to know God and obtained by God**

Ge 17:1 When Abram was ninety-nine years old, the LORD appeared to him and said, "I am **God Almighty**; walk before me and be blameless.

Ge 22:14 So Abraham called that place **The LORD Will Provide**. And to this day it is said, "On the mountain of the LORD it will be provided."